

Title (en)  
Lamp.

Title (de)  
Leuchte.

Title (fr)  
Lampe.

Publication  
**EP 0092243 A1 19831026 (DE)**

Application  
**EP 83103826 A 19830420**

Priority  
DE 3214651 A 19820421

Abstract (en)  
[origin: WO8303885A1] The light fitting comprises a lamp support (19), a tube (91) surrounding at least one current lead and one fixing device (2) for the tube. The tube is appropriate to be assembled with the fixing device and the lamp support. The tube (1) and the parts intended for the assembly with the ends of the tube are provided with pins (32) and contact bushes (35) arranged for mutual engagement. The pins and the contact bushes have contact surfaces which are concentric between each other and the central axis of the tube. The parts assembled with the tube may thus be rotated about the axis of the latter. Thereby, the light fitting may take different configurations without requiring any wiring operation.

Abstract (de)  
Bei einer Leuchte mit einem Lampenfassungsträger (19), einem mindestens einen Stromleiter umgebenden Rohr (1) und einem Halterungsteil (2) für das Rohr ist das Rohr mit dem Halterungsteil und dem Lampenfassungsträger zusammensteckbar. Dabei weisen das Rohr (1) und die Aufnahmebereiche für die Rohrenden Kontaktstifte (32) bzw. Kontaktbuchsen (35) auf, die miteinander im Eingriff stehen. Die Kontaktstifte und Kontaktbuchsen besitzen konzentrisch zueinander und zur Mittelachse des Rohrs angeordnete Kontaktflächen, und es sind die angesteckten Teile gegenüber dem Rohr um die Mittelachse des zugehörigen Rohrendes verdrehbar. Eine solche Leuchte lässt sich in den unterschiedlichen Konfigurationen ohne jegliche Verdrahtungsarbeiten zusammensetzen.

IPC 1-7  
**F21V 21/12**

IPC 8 full level  
**F21V 21/14** (2006.01); **F21V 21/12** (2006.01); **F21V 21/26** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**F21S 6/00** (2013.01 - EP US); **F21V 21/12** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)  
• [X] FR 1215214 A 19600415 - JUMO SOC NOUV ETS  
• [A] US 2488898 A 19491122 - JOSEPH BRASTY  
• [A] DE 632515 C 19360711 - KARL SKARSTEIN

Cited by  
ITMI20100607A1; EP2331872A4; AU2009291489B2; US8905603B2

Designated contracting state (EPC)  
DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0092243 A1 19831026**; **EP 0092243 B1 19870826**; DE 3214651 A1 19831027; DE 3373205 D1 19871001; JP S59500740 A 19840426; US 4525773 A 19850625; WO 8303885 A1 19831110

DOCDB simple family (application)  
**EP 83103826 A 19830420**; DE 3214651 A 19820421; DE 3373205 T 19830420; DE 8300073 W 19830420; JP 50136683 A 19830420; US 56613683 A 19831221